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Referat mandag 09.09.2024, 18:00-20:00 
Kjøita 17 – Kristiansand kommune, møterom 4 etasje 

(Same inngang som legesenteret) 
 
Til innkalling Verv Epost Telefon 
Lars Kålås Økland Leder leder.kjff@gmail.com 

l.k.okland@gmail.com 97111079 

Torstein Røysland Nestleder to-roeys@online.no 97047266 
Elin Willoch Sekretær eliniwilloch@gmail.com 97520112 

Bjarte Austvik 
Styremedlem 
Tilskudds- og 
profileringsansvarlig 

Bjarte.Austvik@gmail.com 91107472 

Carine Risvand Styremedlem 
Kvinnekontakt riscar@online.no 91540790 

André Aaneland Styremedlem 
Leder Viltstellutvalget aaneland@outlook.com 40479373 

Per Grønberg 
Styremedlem 
Leder 
Fiskestellutvalget 

pgronb@gmail.com 99122660 

Eirik Jørgensen 
(Ikke til stede) 

Styremedlem 
Leder 
Ungdomsutvalget 

eirik_jorgensen@live.no  97488757 

 
Innkalling til sak Verv Epost Telefon 
Kjetil Urdal1 

(Ikke til stede) 
Leder Jegerprøven 
Hundekontakt heikjetil@hotmail.com 48278200 

Øystein Håberg1  
(Ikke til stede) 

Leder Leirduebanen oeystein.haaberg@gmail.com 92436473 
1 Kjetil og Øystein vurderer selv sitt eget behov for å delta på møtet. 
 

Kopi Verv Epost Telefon 
Tor Gjersøe 1. Vara torerikgjersoe@gmail.com 98187711 
Helge Andersen 2. Vara laksefiskeren@gmail.com 41146415 
Trine Johansen 3. Vara johansentri@gmail.com 92858000 

 
Referent: Lars Kålås Økland 
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Sak 

År-mnd-løp.nr. Beskrivelse Ansvarlig 

24-09-17 Kontroll av referat fra forrige styremøte 11.06.2024. 
Ok. Lars 

24-09-18 Gjennomgang av regnskap ajourført til og med juni 2024. 
Ok. Lars 

24-09-19 

Informasjon fra utvalg, kontakter og ledere: 
Kvinnekontakt: 

- Marita Vetås har arrangert en jentekveld på leirduebanen 
i august og Carina og Marita har planlagt 3 jentekvelder 
i høst. 

- Carine har blitt kontaktet av en journalist som kommer 
på neste jentekveld. 

Fiskestellutvalget: 
- Instruksjon, trening fluekasting i Bendiksbukta startet 

etter ferien, hver onsdag kl. 17.00. 
- Deltakelse i NM fluekasting, Sandnes 07-08. september 

KJFF deltok med 3 juniorer og 8 i herreklassen. 
Gode resultater. 

- Fiskestellutvalget deltok også i år på Hellevigadagen 1. 
september. Et familie-arrangement i regi av Midt Agder 
Friluftsråd. Noe mindre deltakelse enn i fjor. 
5 medlemmer stilte fra KJFF. 
Aktiviteter: 
- Opplæring i fluekasting og kasting med haspelutstyr. 
- Natursti, 16 poster i merket løype. På postene skulle 

deltakere bestemme navn på fugler, trær, fisk, 
slanger. 

Alle unge deltakere fikk premie.  
- Fiskeutvalget har tatt initiativ til et høringssvar 

vedrørende Hummerhavbeite på Flekkerøya, i samarbeid 
med VAJFF og Naturvernforbundet. Gjelder fornyelse 
av tillatelse for 10 nye år. KJFF, VAJFF og 
Naturvernforbundet har bedt om at tillatelse ikke 
innvilges, men at en omgjøring til 
Hummerfredningsområde anbefales. 
Fædrelandsvennen er kontaktet og kjører en sak på dette. 

Viltstellutvalget: 
- Kommunen har hatt møte med viltlaget på Stray og 

dialog med Haus for gjennomgang av forslag til 
regelendringer fra KJFF. Avventer skriftlig 
tilbakemelding fra Trond Johansen (Kristiansand 
Kommune).  

- Har fått kvoter for opplæringsjakt på Flekkerøy totalt 13 
rådyr 10+3. 

- Elgjakt Haus, personen som hadde fått tildelt jakten i for 
kan ikke delta i år. Prøver å finne en ny person til å 
delta.   

Utvalgslede
re og 
kontakter 
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Ungdomsutvalget: 
Eirik Jørgensen var ikke tilstede på møtet, men sendte en e-post 
med informasjon før styremøtet som er gjengitt i punktene 
under. André informerte også om hva som var gjort i 
ungdomsutvalget siden sist.  

- Gjennomført laksefiske i sone 5B, fikk dessverre 
ingenting.  

- Satte opp en kveld for postrydding på Flekkerøy, med 
den ble avlyst på grunn av at ingen meldte seg på. 

- Datoer for opplæringsjakt på rådyr til høsten er delvis 
spikret. Vi har satt av 5 dager så langt (det kommer 
flere) og jeg vil sette opp arrangementer på facebook 
fortløpende. Andre har gjort avtale med oasen skole slik 
at de skal være med en av gangene. Ellers tenker vi også 
og få med oss introjegere og kvinnegruppen minst en 
gang slik som i fjor.  

- Det er opprettet et arrangement med hagleskyting på 
banen 16. september der ungdommen for 1 serie sponset 
av ungdomsgruppa med grilling. Det vil også være 
mulighet for å teste jaktammunisjon på papp. Etter 
skytingen vil det bli besøk på god9er for å kikke på 
kikkerter og termisk. Her er det André og Egil som har 
fikset. Veldig bra av dem! Jeg har ikke mulighet til å 
stille.  

Leirduebanen: 
Øystein Håberg var ikke tilstede på møtet, men sendte en e-post 
med informasjonen før styremøtet som er gjengitt i punktene 
under. 

- Det går på det jevne med litt mindre omsetning enn 
tidligere, tror det har sammenheng med generell 
økonomi blant folk. 

- Vi har gjennomført langåpen dag fra 12 - 21, 29/8. Dette 
var vellykket, ikke all verdens omsetning (ca. 15.000), 
men en del unge og nye møtte opp. 

Kommentar til regnskapet for leirduebanen: 
- Ei hagle er ikke levert og betalt enda, justerbar 

damehagle. 
- Når det gjelder firmaskyting er omsetningen høyere enn 

vist i regnskapet, ca. 90.000,- medio august. Grunnen 
kan være at en del er betalt med kort og ikke overført 
enda. Det er bra trøkk på firmaskytingen for tiden. 

- Kunne gjerne tenke meg at noen oppdaterte 
hjemmesiden til KJFF med tanke på leirdueskyting. 

TBA Eventuelt. 
Ingen saker ble tatt opp under eventuelt.  
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Åpne saker 

22-06-16 

Pedersens Vaabenlager AS (PVAS) / Jaktia, har oversendt 
et forslag til samarbeidsavtale mellom PVAS og KJFF. 
Torstein og Kjetil Urdal møte med PVAS 4. september og det er 
skrevet et nytt utkast til avtale. 
Dette er sendt til høring hos Øystein Haaberg (Leirduebanen) og 
Kjetil Urdal (Jegerprøven). 

Torstein 

22-11-39 

Status for ny ordning for gjennomføring av opplærings og 
introjakt på Flekkerøy. 
For rådyrjakten 2023 blir det åpnet for nye jeger fra 
jegerprøven på 2 av ungdomsgruppens 4 planlagte 
jaktdager på Flekkerøy. 
Det jobbes videre med å finne en annen løsning på dette for 
senere år. 
Dette jobbes videre med til neste år. 
Gjennomgang av status. 
For opplæringsjakt på rådyr i 2024 blir det åpnet for nye jegere 
fra jegerprøven og kvinnegruppa på noen av dagene som er satt 
av til ungdomsgruppa. 
 
Dette jobbes videre med å finne en løsning på en 
opplærings/introduksjonsjakt for andre til neste år. 
 

André 

22-11-43 

Status på lagring av dokumentasjon for KJFF hos 
statsarkivet. 
Utklipp fra «2023-02-01 - Referat - Styremøte KJFF» 

- Per har snakket med Trond H. Foreningens 
arkivmateriale ble levert samlet til Statsarkivet 5/9 
2016, arkiv nummer: 1528. Dokumentene er ikke 
bearbeidet og registrert enda. Vi ligger i «køen». 

- Lars legger inn i huskeliste for 2024 at vi sjekker 
status på dette i januar 2024. 

 
Gjennomgang av status. 
Ikke noe nytt. 

Per 

23-05-19 

Medlemsfordeler. 
Bjarte forslo en gjennomgang av medlemsfordelene vi tilbyr 
våre medlemmer gjennom, 

- KJFF 
- NJFF Vest-Agder 
- NJFF 

Samt hvordan disse presenteres og markedsføres. 
Forslag til markedsføring er å oppdatere nettsiden og lage 
en egen brosjyre. 
Alle må prøve å få oversikt over medlemsfordelene innen 
sine aktivitetsområder og sende disse inn til Bjarte og Lars. 
 
Gjennomgang av status. 
Ikke noe nytt. 

Alle 
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24-04-11 

Fra årsmøteprotokoll: 
Sak 6.3 - Oppdatering av styringsdokument  
Styret har oppdatert styringsdokumentet for KJFF i 
henhold til avgjørelser tatt i styremøter i løpet av året, 
oppdatert aldergrensen for ungdomsutvalget til å samsvare 
med NJFF sitt medlemskap, samt inkludert det som styret 
oppfatter har vært gjeldende praksis i KJFF. Alle endringer 
er markert med gult i kapitel 15.  
Forslag til vedtak: Årsmøtet vedtar at oppdatert versjon av 
styringsdokumentet skal være gjeldende for KJFF.  
 
Vedtak: Årsmøtet vedtar at oppdatert versjon av 
styringsdokumentet presentert årsmøte skal være gjeldende 
for KJFF, med følgende tilføying:  
• Styret oppfordres til å komme med en revidert utgave, 
etter innspill fra de ulike utvalgene.  
• Støtte gis også til sidemedlemmer visst de representerer 
KJFF 
 
Gjennomgang av status. 
Ikke noe nytt. 

Lars 

24-04-12 

Finne deltagere til valgkomiteen. 
 
Gjennomgang av status. 
Bjarte forslo at vi følger en lik modell som fylkeslaget bruker. 
Det blir sendt ut en forespørsel til: 

- Fiskestellutvalget 
- Ungdomsutvalget 
- Viltstellutvalget 
- Leder for leirduebanen 
- Leder for jegerprøven 

om å finne et medlem til valgkomitéen innen sitt utvalg eller 
aktivitetsområdet.  
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Møter Q3 og Q4, 2024 
Dato  Uke Ukedag Klokkeslett Aktivitet Kommentar 

09.09.2024 37 Mandag 18:00-20:00 Styremøte Dette møtet. 
07.10.2024 41 Mandag 18:00-20:00 Styremøte  

Oppdateres  Mandag 18:00-21:00 Styremøte  

Oppdateres  Mandag 18:00-20:00 Styremøte  

Oppdateres  Mandag 18:00-20:00 Juleavslutning  

 


